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Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 22 november 2022

Fractie Vraag

AB Flexflitser
Op maandag 21-22 is de eerste zogeheten flexflitser geplaatst in Limburg. Deze flexflitser is een flexibele vorm van snelheidshandhaving en staat 
ongeveer twee maanden op dezelfde plek en wordt daarna verplaatst.De flexflitser is een nieuw wapen tegen snelheidsovertreders. Doel van de 
flitser is om bewustwording bij de automobilist te creëren over het gevaar van hard rijden. En natuurlijk dat automobilisten hun snelheid 
aanpassen.
• Is het College bekend met deze nieuwe vorm van de aanpak van snelheidsovertreders?
• Is het College bereid contact op te nemen met de daartoe bevoegde instanties om een dergelijke flexflitser ook in onze gemeente geplaatst 

te krijgen?
• De plaatsing ervan zou dan kunnen worden gedaan op de welbekende plekken waar snelheidsovertredingen dagelijks voorkomen, wij denken 

hierbij bijvoorbeeld onder andere aan de Emmaberg, de Neerhem en de weg van Valkenburg naar Schin op Geul. Hoe staat het College 
tegenover deze suggesties?

• Kan het College in de volgende Commissies Fysiek Domein de voortgang van mogelijke ingezette acties mededelen?

VSP Begrazing overloopgebied bij Par’Course
Bij de rondgang door Ingendael van 12 november werd aangegeven, dat de begrazing van het overloopgebied van de Geul bij Par’course niet 
doorgaat. Dit houdt in dat de geplaatste wildroosters in de oprijlaan naar het Par’course terrein overbodig zijn. Bovendien vormen zij een 
enorme hindernis in de toegankelijkheid van het gebied, voor zowel voetgangers, als voor fietsers, rolstoelgebruikers en scootmobiels, mensen 
met een kinderwagen. 
• Is het mogelijk dat deze wildroosters op korte termijn verwijderd worden en opgevuld met de daar aanwezige bestrating.
• Ook vragen wij als VSP nogmaals om de toegangsweg voor voetgangers etc. middels een goed begaanbaar trottoir te verbeteren.

Voetpad Villa Via Nova
Tijdens de begrotingsvergadering is aangegeven dat het voetpad bij Villa Via Nova nog voor het begin van de kerstmarkt zou worden aangepakt. 
• Wat is de stand van zaken?
Wij vragen u om hier een zodanige verharding aan te brengen dat dit ook voor ouderen en mensen slecht ter been een veilige looproute 
is/wordt. De loop vanuit Broekhem noord zal immers nu via deze weg verlopen omdat onderaan de Nieuweweg een wijziging in de looproute is 
aangebracht die niet door iedereen gekozen zal gaan worden.

Croix de Bourgogne
Croix de Bourgogne heeft nu de bouwvergunning gekregen. Wij hebben hier echter een vraag over. In eerste instantie heeft de raad besloten dat 
de twee bijgebouwen ook uit mergel zouden moeten worden opgetrokken. Dit bleek niet haalbaar vervolgens besloot de raad hier akkoord te 
gaan met zgn. mergelplaten. Nu heeft de stadsbouwmeester besloten dat hier hardsteen gebruikt gaat worden. Wij vinden het vreemd dat de 
raad dit niet hoeft te besluiten en dat de stadsbouwmeester de wens van de raad naast zich neerlegt.



2

• Hoe is dit te rijmen met het feit dat de raad het hoogste orgaan is?

Ophalen incontinentiematerialen
• Is het mogelijk om de incontinentiematerialen waar de mensen gratis zakken voor verstrekt krijgen, deze bij de mensen thuis op te halen? 
Voor veel mensen is de afstand vanwege het hebben van geen vervoer de afstand naar het milieupark te groot.

PGP Basis Registratie Personen
In het Gemeenteblad van Valkenburg a.d. Geul, d.d. 18-11-2022, 498160 onder het kopje "Publicatie voornemen ambtshalve uitschrijving BRP 
bleek, uit adresonderzoek, dat 5 personen niet meer woonachtig zijn op het adres waar ze volgens de BRP ingeschreven staan.
• Hoe vaak wordt dit onderzocht?
• Is bekend of deze adressen inmiddels verhuurd/verkocht zijn?

Zwerfafvalvergoeding 
De bestaande zwerfafvalvergoeding die gemeenten ontvangen stopt per 1 januari 2023. Dat is het moment waarop de UPV (uitgebreide 
producentenverantwoordelijkheid) ingaat. Producenten moeten dan een deel van de kosten vergoeden die gemeenten en andere 
gebiedsbeheerders maken voor het opruimen van de veroorzaakte rotzooi. Gemeenten krijgen echter een vergoeding achteraf. 
• Is de wethouder bekend met de invoering van de UPV en is er al zicht op de financiële gevolgen voor Valkenburg? 
• Gaat de wethouder er zorg voor dragen dat er voldoende budget is om in Valkenburg zwerfafval op te ruimen bijvoorbeeld door het steunen 

van Valkenburg Sprokkelt? 

Participatie 
https://www.limburger.nl/cnt/dmf20221110_93749873 
In De Limburger is te lezen dat er in Maastricht nagedacht wordt over een andere manier van participatie. Een bouwer heeft er namelijk alle 
belang bij om zijn plan zo gunstig mogelijk voor te stellen. Als gemeente de bijeenkomsten zelf leidt, kan de gemeente meteen heel duidelijk 
maken hoe de procedure in elkaar zit. Bovendien krijgt ze direct een indruk van het draagvlak en de (tegen)argumenten van omwonenden. Ook 
in Valkenburg merken wij dat de participatie vaak te wensen overlaat. 
• Is de wethouder bereid om te kijken hoe de participatie in Valkenburg beter georganiseerd kan worden?   

Bebording stiltegebied 
In de krant lazen wij dat er nieuwe stiltegebied bordjes zijn. Hierop staat ook een qr code, na het scannen kom je op een uitleg wat een 
stiltegebied is en wat je er wel en niet mag. 
• Is de wethouder bekend met deze nieuwe bordjes?
• Is de wethouder bereid om te kijken of dit ook voor onze gemeente van toegevoegde waarde is.
• Is de wethouder bereid om ook in Engwegen richting de Keutenberg een officieel stiltebord op te hangen? Er rijden hier veel toeterende en 

schreeuwende toeristen op (e-) scooters . 
Link: Campagne voor stilte in stiltegebieden Heuvelland: je hoeft niet te fluisteren, maar ga niet schreeuwen
 

https://www.nederlandschoon.nl/zwerfafvalaanpakken/aanpakken/zwerfafvalvergoeding/
https://www.limburger.nl/cnt/dmf20221110_93749873
https://m.limburger.nl/cnt/dmf20221110_93927999
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Maatregelen

Welke maatregelen heeft de gemeente zelf genomen om, zo veel als mogelijk en betaalbaar is een volgende overstroming beter 'onder de knie' 
te krijgen? 

Pradoe gebouw - groenstrook

1. Wij horen geluiden dat de groenstrook een parkeerplaats wordt, klopt dit?
2. Wij maken ons zorgen over de oude bomen die hier staan, kan de wethouder verzekeren dat hier rekening mee gehouden wordt?
3. Kan de Kei dan eindelijk terug naar Th. Dorrenplein?

VVD Zebrapad Neerhem
• Op welke termijn zal er verlichting/markering aangebracht worden rondom het zebrapad in de Neerhem? 

Met de kerstdrukte is het van groot belang dat er duidelijk wordt aangegeven dat een zebrapad nadert.

CDA Onderhoud wegen
• Kan de wethouder ons toezeggen dat hij in het kader van onderhoud wegen nadrukkelijk zal kijken naar het fietspad langs bedrijventerrein 

‘de Valkenberg’? Daar duwen namelijk boomwortels het asfalt op diverse plaatsen omhoog. 
• Datzelfde geldt voor de Thilbaltstraat. Daar duwen de wortels de trottoirs omhoog en valt er moeilijk te lopen. Kunt u ook concreet op deze 

situatie ingaan?

Woningbouwplannen Wonen Zuid in Broekhem-Noord
• Hoe staat het concreet met de woningbouwplannen van Wonen Zuid in Broekhem-Noord? 

Inspectie en reiniging van het stamriool in de Geulbedding
Bij de inspectie en reiniging van het stamriool in de Geulbedding is volgens een bericht op TV Valkenburg blijkbaar al 200 ton slib verwijderd. 
Nog steeds is men druk bezig met deze operatie. 
• Kan de portefeuillehouder aangeven hoe vaak een inspectie en reiniging van het stamriool plaatsvindt en in welk jaar dit voor het laatst is 

gebeurd?

Laten reinigen en inspecteren van riolen, kolken, zandvangers en lijngoten
Daarnaast wordt er in de begroting geschreven: ‘In 2023 vindt er een aanbesteding plaats voor het laten reinigen en inspecteren van riolen, 
kolken, zandvangers en lijngoten.’ 
• Onze vraag is of in relatie tot bovenstaande vraag er bij de aanbesteding nadrukkelijk aandacht kan worden gegeven aan het frequenter 

reinigen en inspecteren van onze riolen, kolken, zandvangers en lijngoten?
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